
Grunngjeve spørsmål til KS-møtet den 11.06.2020 
 

I forbindelse med at Skottabakken er offisielt åpnet i mai 2020, så vil det være av almen 
interesse å få vite hva hele prosjektet har kostet. Utgangspunktet for vedtaket i KS, var at 
det var en kostnadsramme på kr. 14 millioner. 
Vi ønsker å få belyst totalkostnaden inklusive alt fra: Tegnearket til fullt ferdig bygg, slik 
det fremstår i dag. Renovering av eksisterende bygg må også tas med. 
Vi ønsker spesifisert: Arkitektkostnader, konsulenttjenester, byggeledelse, grunnarbeid, 
omlegging av el. og VVS, omlegging av veg, parkeringsplasser, jordvoller, rassikring og 
selve bygget – helt ferdigstilt. 
Er det andre kostnader som kommer i tillegg – som ennå ikke er med i oversikten, så vil vi 
gjerne også få en oversikt over fremtidige kostnader. 
 
Spørsmålene fra Samnanger FrP: 

1. Hvordan kunne bygget bli estimert til kr. 14 millioner, nå vi ser at tomten/bygget har 
kostet kanskje det 4 dobbelte pr. i dag? 

2. Hva har gått galt på vegen? 
3. Har det vært noe galt fra byggeledelsen sin side? 
4. Hvem har ansvaret for denne budsjettsprekken? 
5. Hva har renoveringen av eksisterende bygningsmasse kostet totalt? 
6. Hva kostet grunnarbeidet totalt – før selve bygget ble reist? 
7. Hva er summen av hele prosjektet under ett – komplett ferdig? 
8. Har Samnanger kommune lært noe av dette prosjektet, så vi ikke kommer i lignende 

situasjoner senere? 
 
Mvh, Samnanger FrP, den 04.06.2020 
 
Karl B. Kollbotn, Odd Arne Haga og Linda Haug Kollbotn 


